
Referat 
styremøte  
 

Møtedato: Mandag 06.03.23 kl. 19:00-22:00 i TREK-rommet, Misjonshuset (MH)  
 
Til: Ingar Hjelset, Liv Jorunn Skutlaberg, Brit Kari Urdal, Sophia Sørenes, Geir Sandvik, Tollef 
Byrkjedal (1.varamedlem) og Frank Vorhaug (pastor) 
 
Referent: Frank 
Åpning og noe å bite i: Geir 
 

Sak nr. Saker 

 Åpning og bønn 
Betraktning av Gunnar Bråthen i «Lykke på reisen». 
Travel light – på livsreisen. Få lagt av syndebyrden hos Jesus. Heb 12,1-2. 
 

23/23 Godkjenning av innkalling med saksliste 
Godkjent med 2 eventuelt-saker. 
 

24/23 Godkjenning av referat fra møtet 06.02.23 
Godkjent. 
 

25/23 Samtale med Ingvild Sæther, fungerende sang- og musikkleder 40% 
Utsatt p.g.a. sykdom. 
 

26/23 Årsmøte 19.03.23 
• Signering av regnskap 2022. Revisorene har noen kommentarer til regnskapet, derfor 

er det ikke klart til signering.  
o Strømstøtte bør føres som redusert strømkostnad framfor som inntekt. 
o Budsjett er formelt sett styrets ansvar og skal derfor ikke godkjennes av 

årsmøtet, men dette har vært en praksis hos oss som styret vil videreføre. 
• Sophia Sørenes har trukket seg som styrekandidat for ny periode. Valgnemnda er 

orientert. 
• Registrering og telle valg der valgnemnda ikke teller: Liv Jorunn + en som Brit Kari 

skaffer. 
 

27/23 Kristi himmelfartsdag – gudstjeneste i Ravnedalen 
Kjartan har det musikalske ansvaret, Frank har andakt og vi har et spørsmål ute n.d.g. 
ledelse av gudstjenesten. 
 

28/23 Undervisning høsten -23 – hvilken ukedag? 
Bibelundervisning er viktig, og det vil vi fortsatt ha, men hva er det beste tidspunktet for å 
gi flest mulig anledningen til å få det med seg? Hva med en enkel middag etter 
gudstjenesten etterfulgt av undervisning inkl. deling/samtale? 
Hva skal vi kalle det? «Langsøndag» «Dypere»?  
 

29/23 Orienteringer fra driftsutvalget 
Styret støtter initiativene fra driftsutvalget til strømsparing, justering av flisefuger i 
foajeen og oppgradering av trapperom til kontorene og oppfordrer driftsutvalget til å ta 
det videre med Norrøna Eiendom, samt å undersøke hva tjenlig vaskerobot kan koste og 
komme tilbake til styret med forslag til investering. 
 

30/23 Orienteringer og luftinger fra pastoren 
• Postboks 650 er sagt opp. Postkasse er satt opp ved kontordøra. 



• P.g.a. den økonomiske situasjonen i Misjonssambandet, skal det søkes om vi ønsker å 
bruke eksterne talere som tar honorar. 

• Fellesskap 23 var en god erfaring for de som var til stede. Hvordan få med flere på 
Fellesskap 24 (8.-10.03.24)? Dette tas opp til høsten. 

• Invitasjon til innvielseshelg av Gilgal Pinsemenighet sine nye lokaler på Nodeland 24.-
25.6.23 

• Drottningborgbesøk? Ønske om kollekt til misjonsprosjekt. Forslag: Invitere dem til å 
lage et misjonstivoli i forlengelsen av en STORsøndag. 

• Konsertforespørsel for tirsdag i påskeuka? Vi har ICF-møte den kvelden og takker nei.  
• Case til refleksjon.  
 

31/23 Vindu mot byen 
Tollef jobber videre med prosjektet og vurderer mulige samarbeidspartnere. 
 

32/23 Evaluering av styreperioden 2022-23 
• Styremedlemmene uttrykker trivsel i styrearbeidet.  
• Det kan være en utfordring å holde den rette balansen mellom de store linjer og de små 

detaljer.  
• Bevissthet om bønn og Åndens ledelse vil vi holde sentralt i styrearbeidet.  
• Det kan kommuniserer tydeligere at ethvert styremedlem har anledning til å melde inn 

saker.  
• Det er fint med godt forberedte saker, samtidig som det ikke må oppfattes som 

ferdigbehandlede saker. 
• Det er kjekt å få være med å bestemme ting i menigheten. 
• Vi er forskjellige personligheter med forskjellige uttrykksmøter, og det er en styrke. 

Om utsagn eller uttrykksmåte skaper usikkerhet eller utrygghet, er det viktig å ta det 
opp med vedkommende.  
 

33/23 Evalueringer 
Ledersituasjonen i Awana ble lagt innover styret. Styret responderte med å dekke 
formidlerrollen på TREK 2 søndager i vår. Dette må legges inn over menigheten både i 
årsmøtet og ellers.  
 

34/23 Eventuelt 
1. 2 utsendinger til Misjonssambandet sør – regionkonferanse 21.-23.4.23 Evjetun. 

Brit Kari Urdal og Frank Vorhaug ble valgt som Misjonshusets utsendinger til 
regionsårsmøtet. 

2. Hva gjør vi med utfordringer som den som kom på gudstjenesten sist søndag vedr. 
hjelp til Ukraina?  
Misjonshuset er først og fremst forpliktet på å støtte Misjonssambandets egne prosjekt 
og samarbeidskirker. Kan vi likevel vise raushet og engasjement overfor mer lokale 
utfordringer som møter oss? Styret samtalte om dette uten noen tydelig konklusjon. 

 
  

 
Møteplan våren 2023: 
11/4, 2/5, 6/6 

 

 

  

 


